
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 4. april 2017 kl. 19.00 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 7. marts 2017 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten blev gennemgået.  

 

2. 

Bentes bunke. Der er rettidigt indkommet et forslag til generalforsamling. En del beboerhenvendelser blev 

drøftet og vil blive besvaret. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Affaldsindsamlingen d. 2. april forløb planmæssigt og med et flot fremmøde. 

Næste år forsøges områdets øvrige grundejerforeninger involveret. Bestyrelsen overvejer at indkøbe 

”affaldstænger” og handsker til næste år. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter fremlagde og gennemgik budgetforslag 2017/18 og arbejder videre med det. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek. Hjemmesidens domæne bør være tilgængeligt fra både Svend Åges og 

kontorets PC. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg – beboerhenvendelser. Der er stadig et parkeringsproblem i etape 8. John 

genoptager sagen. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg – vej og kloak. Ingenting.   

 

8. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Ingenting. 

 

9. 

Orientering fra legepladsudvalg. Flere af legeredskaberne trænger til algefjerner/træbeskyttelse/maling. 

Kathe hører leverandøren om, hvilke produkter vi skal bruge. 

 

10. 

Orientering fra den grønne drift. Nogle af vores medlemmer har forespurgt og fået lov til at sanke af de 

fældede træer i skoven bag Bavnegårdsvej 79-81. Der ligger stadig lidt, hvis nogle vil sanke det. Mogens har 

tilset nogle træer, der ønsket fældet og der bliver tilbagemeldt til de beboere, der har forespurgt. Mogens har 

deltaget i Fællesrådets generalforsamling.  Et beboerforslag om ændring af en flisesti i forbindelse med 

fjernvarmearbejdet på Pilegårdsvej er blevet tilset, men af økonomiske årsager bliver stien ikke ændret. En 

beboerhenvendelse vedrørende et grundejerforenings areal blev drøftet og vil blive besvaret. De renoverede 

bænke er blevet rigtig flotte. 

 

11. 

Eventuelt. Vores rengøringsassistent Kirstine har foreslået, at foreningens hjemmeside moderniseres – og 

hun vil gerne være behjælpelig med det. Bestyrelsen overvejer. Kirstine har oprettet en facebook-profil til 

Grundejerforeningen. Bente undersøger muligheden for at få tilkoblet telefonsvarer til kontorets telefon. 

 

Referent: Bente Jensen 


